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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 
 
 

 
Nummer: 25 
 

Data om mødet 
 
Dato: Tirsdag d. 20.02.24 
 

Tid: kl. 16.30 - 18.30 

Sted: Personalerummet eller 
kontoret 
 
 

 
AFBUD:  
 

Mødedeltagere:  
Forældrerepræsentanter: 

Ida Awesome Østergaard (IAØ) formand, Louise Brandt Olsen (LBO) næstformand, Lotte Stampe (LS), Franz 

Lillebæk Dam (FLD), Ida Zirle Munch Jacobsen (IZMJ) 

Medarbejderrepræsentanter: 

Marianne Ahrenkiel Nielsen (MA), Tania Hav Kidmose (TAK) 

Elevrepræsentanter:  

Veronica (V). Konrad (K) 

Ledelsesrepræsentanter: 

Eva Hindsgavl Brink (EB), skoleleder, Hanne Otte (HO) souschef 

Marie Bjerre Hindkær (MB) deltager til og med punkt 4. 

 

 
 

Punkt Mål* Tid Ejer Emne Delmål/formål/uddybende forklaring Referat 

1 B 16.30 IAØ Valg af mødeleder  Hanne 

2 B 16.30 Mødeleder 

Godkendelse af referat fra sidste 
møde 

Dette sker så vidt muligt skriftligt, via 
mail mellem møderne.    
Referatet er ikke fremsendt og derfor 
ikke 

Er godkendt 
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3 B 16.30 Mødeleder 

Godkendelse af dagsorden 
 

Det anbefales, at væsentlige 
ændringer til dagsorden fremsendes til 
formandskabet inden mødet. 

Godkendt 
Marie deltager i alle 
punkterne  
Mødet er forlænget til 19.45. 
Eventuelt udgår. 

4 O 16.35  

Orientering fra… a. Leder  

b. Personale  

c. Formandskabet  

d. Elever/elevråd 

 

a. Eva sender referat fra 
SUS til 
skolebestyrelsen. Vi 
er meget optaget af 
planlægning af næste 
skoleår. 

b. Personalet har været 
meget optaget af 
økonomi, herunder 
midler til 
undervisning samt et 
PR-møde om skolens 
økonomi. Der er også 
arbejdet med 
planlægning af næste 
skoleår. 

c. Imran Rashid holder 
et oplæg om 
skærmbrug. Der skal 
laves en analyse af 
specialundervisning 
og tilbageslusning til 
almenområdet. BUU 
er meget 
interesserede i input. 

d. Der har været afholdt 
fastelavn, hvor der er 
slået katten af 
tønden, spist 
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fastelavnsboller osv. 
Der har været 
læsemaraton på 
skolen i tre uger i 
januar. Det har været 
lidt forskelligt, 
hvordan og om 
grupperne har 
deltaget. 

5 O 16.50 EB 

Skolens regnskab for det afsluttede 
år.  

 Regnskabet fremlægges til orientering 
Skolen går ud med et underskud på kr. 
608.924 
 
Bilag 

Eva fremlagde skolens 
regnskab. 
Skolebestyrelsen tog 
regnskabet til efterretning. 
 
 
 
 

6 B 17.10 EB 

Skolens budget for nuværende år.  Skolens budget fremlægges. 
Skolebestyrelsen skal godkende 
budgettet. 
Skolen skal spare kr. 352.688 
Underskuddet fra 2023 fremgår ikke af 
budgettet. Det skal efterfølgende 
indarbejdes i forhold til at arbejde på at 
gå i nul. 
Vi gennemgår budgettet, så det fremgår, 
hvor der er besparelser. 
Lejrskoler fremgår med kr. 10.000. Hvis 
skolebestyrelsen beslutter sig for at 
fastholde lejrskoler, skal der peges på, 
hvor der i givet fald skal spares. Eva 
fremlægger omkostninger ved lejrskoler 
og overnatninger. 

Eva gennemgik budgettet. 
For at fjerne underskuddet, 
skal der generelt spares på 
alle områder. Det er muligt, at 
vi ikke kan nedbringe 
underskuddet på et år. 
Vi arbejder videre på at 
nedbringe  
Der var følgende spørgsmål 
fra skb: 

• Hvis vi ikke har 
gårdmandskorps, får 
vi da den samme 
bevilling eller kan vi 
bruge pengene på 
noget andet? 
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I 24-25 vil der være to grupper der skal 
på lejrskole, og to klasser, der skal have 
overnatning.  
 
Bilag 

• Kontorhold og 
lederseminar er 
meget høj. Hvad 
dækker det? Der kan 
spares 

• Hvorfor fremgår 
madskolen af skolens 
budget som en udgift 
men ikke med den 
indtægt der også er? 

 
En af forældre-
repræsentanterne vil gerne 
undersøge muligheden for at 
søge fonde til lejrskoler. 
 
Eva beklager, at hun ikke kan 
svare på alle spørgsmålene fra 
skb. under mødet.  
 
Skolebestyrelsen udskyder at 
tage stilling til budgettet til 
der er svar på spørgsmålene. 

7 O 17.15 EB/MB 

Fritidsinstitutionens regnskab for 
det afsluttede år.   

Regnskabet fremlægges til orientering 
Fritidsinstitutionen går ud med et 
underskud på kr. 195.351 
 
Bilag 

Marie fremlægger KKFO’ens 
regnskab. 
Skolebestyrelsen tog 
regnskabet til efterretning. 

8 B 17.25 EB/MB 

Fritidsinstitutionen budget.  Fritidsinstitutionens budget fremlægges. 
Skolebestyrelsen skal godkende 
budgettet. 
Fritidsinstitutionen skal spare kr. 31.003 
Underskuddet fra 2023 fremgår ikke af 
budgettet. Det skal efterfølgende 

Marie fremlagde KKFO’ens 
budget. 
Marie fortalte om 
overvejelser vedr. besparelser 
for at indhente underskuddet. 
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indarbejdes i forhold til at arbejde på at 
gå i nul. 
 
Bilag 

Skolebestyrelsen spurgte ind 
til: 

• Opmærksomhed på 
om forældrene 
melder korrekt ind i 
ft. Fremmøde i 
skoleferier 

• Udgifter ved 
aftenklub hver måned 

• KKFO’en tager gerne 
imod aflagte spil mm 
fra forældrene. 

Skb. godkendte budgettet 

  17.30  

Pause  Det er muligt at fortsætte spisning under 
punkt 9 

 

9 O 17.35  

Orientering om hvordan det i går i 
KKFO'en.  

 Marie fortæller fra daglig dagen i 
fritidsinstitutionen, samt nyt fra 
forvaltningen. 
 
Bilag 

KKFO’en har haft pædagogisk 
tilsyn. Der var en anbefaling i 
forhold til udendørs 
aktiviteter. 
Alle pædagogerne deltager i 
et kompetenceudviklings-
forløb i forhold til sprog, 
flersprogethed og 
sprogudvikling. 
KKFO’en er faldet godt på 
plads i bygningerne og i 
parterre efter vandskaden. 
KKFO’en er meget 
velfungerende. 
En forælder spørger ind til om 
der er mulighed for at få mad 
om eftermiddagen. Marie 
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svarer, at der er kiks og 
knækbrød til sultne børn, men 
ikke et egentligt måltid. 
I forhold til KKFO’ens 
åbningstider, kan 
åbningstiden afkortes med en 
halv time fredag eftermiddag.  
En forældrerepræsentant 
spørger ind til, om der er en 
besparelse at hente. 
Skolebestyrelsen beslutter 
åbningstiden på næste møde. 

10 B 17.50 EB 

Timefordelingsplanen og 
nedskalering af understøttende 
undervisning 

Skolebestyrelsen skal godkende 
timefordelingsplanen og tage stilling til 
nedskalering af understøttende 
undervisning. Der er et forslag fra MED. 
 
Bilag 

Marianne fremlagde 
timefordelingsplanen. 
 
Skolebestyrelsen godkender 
den fremlagte 
timefordelingsplan med 
samme justeringer i 
timetallene som i 
indeværende skoleår 
 
Marianne fremlagde forslag til 
nedskalering af 
understøttende undervisning. 
 
Skolebestyrelsen vedtog: 
Indskolingen: 
Mulighed 4. En time mindre 
om ugen. To dage til 13, tre 
dage til 13.45. 
4. klasse: 
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Mulighed 2. To dage til 14.45, 
tre dage til 13.45, (ingen dage 
til 15.30) 
5. og 6. klasse: 
Mulighed 3. To dage til 13.45, 
tre dage til 14.45 
Udskoling: 
Mulighed 2a og 2b.  
7. klasse: To dage til 15.30, tre 
dage til 13.45 
8. og 9. klasse: To dage til 
15.30, to dage til 13.45, en 
dag til 14.45. 
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O 18.20 Alle 

Evt.  udgået 

    

Punkter til kommende møder • Beslutning af åbningstid for 

KKFO’en 

• De timeløse fag/obligatoriske 

emner, herunder Uge sex – 

sundhed, familie og hvad gør vi 

på skolen 

• Screening af højt begavede børn 

• Opfølgning og implementering af 

udvidelsen af skolen 

• Sundhed på skolen 

• Princip for medicinhåndtering 

• Elevrådet 
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• Mobilpolitik – jvf ordensregler og 

udmelding fra 

børneungeborgmester. 

• Madskolen  

• Opfølgning på 

skoleudviklingssamtalen (maj) 

• Forældremøder 

• Modtagelse af nye elever 

• Skolehjemsamarbejde (oktober) 
• Skoleudviklingssamtale d. 

03.09.24 kl. 9-11 
• Ufrivilligt skolefravær (udskudt 

fra januar) 

 
* O: orientering    D: drøftelse    B: beslutning  


